
 
 

Protokół Nr VII/22/24 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 9 października 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 9 października 2024 roku o godz. 11:00, a zakończono o godz. 

14:00 tego samego dnia w gabinecie Starosty.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Tomasz Ziółkowski - Wicestarosta       

2. Katarzyna Balzam - Nieetatowy Członek Zarządu 

3. Ewa Mielczarek-Sójka – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Joanna Pawłowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Beata Barton  – Skarbnik Powiatu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu 

 

Nieobecni:  

7. Wojciech Rychlik – Starosta  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 25 września br. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 30 września br. 



 
 

5. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Zduńskiej Woli w roku 2023. 

6. Wniosek w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej Woli. – OR.40.24 

7. Złożenie budżetu powiatu na rok 2025. 

8. Uchwały budżetowe. 

9. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

wyznaczenia dwóch członków Zarządu Powiatu do reprezentowania Powiatu 

Zduńskowolskiego i wykonywania prawa głosu w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z Ograniczoną 

Odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli. – SPK.45.24 

10. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w Uchwale Nr VII/101/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 września 

2024 r. w sprawie ustalenia godzinowych minimalnych stawek z tytułu korzystania 

z obiektów i urządzeń o charakterze użyteczności publicznej w Zespole Szkół im. 

Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli, ul. Okrzei 10 w Zduńskiej Woli.                              

– ED.55.24 

11. Wniosek w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego zmieniającego Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. – OR.41.24 

12. Sprawy różne. 

13. Wnioski Członków Zarządu. 

14. Zakończenie posiedzenia.   

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 
 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 25 września br. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do protokołu. 

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 30 września br. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do protokołu. 

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 



 
 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 5 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej 

Woli w roku 2023. 

 

Pan Błażej Przygodzki p.o. Powiatowego Inspektora przedstawił w/w informację. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionej 

informacji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i pozytywnie zaopiniował w/w informację, a następnie 

skierował na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 6 

Wniosek w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zduńskiej Woli. – OR.40.24 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 



 
 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował w/w projekt Uchwały, 

a następnie skierował na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 7 

Złożenie budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Barton omówiła w/w złożenie. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski przedstawił prośbę Komendanta Powiatowego 

Policji w Zduńskiej Woli o rozważenie zabezpieczenia w 2025 roku w budżecie powiatu 

środków finansowych na zakup pojazdu służbowego w wysokości 20 000, 00 zł. 

Całkowity koszt zakupu radiowozu wynosi około 200 000, 00 zł samochodu 

osobowego segment C w wersji oznakowanej. Do zakupu niezbędne jest pozyskanie 

od samorządów połowy kwoty tj. 100 000, 00 zł.  

Ponadto Komendant prosi o rozważenie zabezpieczenia w budżecie w 2025 

roku środków finansowych na czas służb ponadnormatywnych dla funkcjonariuszy 

Komendy Powiatowej Policji w Zduńskiej Woli wykonujących zadania z zakresu służby 

prewencyjnej wynikające z ustawy o Policji. 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski poinformował, iż środki zostały 

zabezpieczone w dzisiejszym złożeniu budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze złożeniem budżetu powiatu na rok 2025. 

 

 



 
 

Punkt 8 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Barton przedstawiła: 

 

1/ projekty Uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/26/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

06 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu finansowego środków Funduszu Pomocy 

na rok 2024. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/109/24 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/26/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 06 lutego 2024 r. w sprawie 

ustalenia planu finansowego środków Funduszu Pomocy na rok 2024. 

 

- zmieniający UCHWAŁĘ NR LXIX/82/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2024. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/110/24 zmieniającą UCHWAŁĘ 

NR LXIX/82/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2024. 

 

- zmieniający Uchwałę Nr VI/4/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

9 stycznia 2024 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok  2024 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/111/24 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 9 stycznia 2024 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok  2024 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

 



 
 

Punkt 9 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

wyznaczenia dwóch członków Zarządu Powiatu do reprezentowania Powiatu 

Zduńskowolskiego i wykonywania prawa głosu w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z Ograniczoną 

Odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli. – SPK.45.24 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie podlega opinii”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zaproponował wyznaczenie do reprezentowania 

Powiatu swoją osobę oraz Członka Zarządu Panią Joannę Pawłowską, a następnie 

zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/112/24 w sprawie wyznaczenia 

dwóch członków Zarządu Powiatu (Wicestarostę Tomasza Ziółkowskiego oraz 

Członka Zarządu Joannę Pawłowską) do reprezentowania Powiatu Zduńskowolskiego 

i wykonywania prawa głosu w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z Ograniczoną Odpowiedzialnością 

w Zduńskiej Woli. 

 

 



 
 

Punkt 10 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w Uchwale Nr VII/101/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2024 

r. w sprawie ustalenia godzinowych minimalnych stawek z tytułu korzystania 

z obiektów i urządzeń o charakterze użyteczności publicznej w Zespole Szkół im. 

Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli, ul. Okrzei 10 w Zduńskiej Woli. – ED.55.24 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Pani Marta Wróblewska poinformowała, iż chodzi 

o zmianę w uchwale z powodu omyłki pisarskiej z: ul. Okrzei 10 poprawić na: ul. 

Okrzei 11. 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/113/24 w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr VII/101/24 Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2024 r. w sprawie ustalenia godzinowych 

minimalnych stawek z tytułu korzystania z obiektów i urządzeń o charakterze 

użyteczności publicznej w Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza 

Sylli, ul. Okrzei 10 w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 11 



 
 

Wniosek w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

zmieniającego Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. – OR.41.24 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował w/w projekt Uchwały, 

a następnie skierował na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 12 

Sprawy różne. 

 

1. Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski przedstawił odpowiedź Burmistrza Gminy 

i Miasta Szadek dot. informacji o realizacji zadań związanych z zadaniem pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E Prusinowice-Choszczewo”. 

 

2. Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton poinformowała o kosztach sądowych 

związanych z odszkodowaniem za lotnisko w Łasku, gdzie zgodnie z postanowieniem 

Sądu Apelacyjnego częściowo zostaliśmy zwolnieni z opłat sądowych z kwoty 107 000 

zł zostaliśmy zwolnieni z częściowej zapłaty do 10 000 zł. 

 



 
 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął postanowienie Sądu Apelacyjnego do zapłaty 

10 000 zł kosztów sądowych. 

 

3. Główny Specjalista Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Pani Katarzyna 

Tomczyk przedstawiła propozycję odpowiedzi na: 

- prośbę mieszkańców o umieszczenie w budżecie powiatu środków na 

zaprojektowanie i budowę ciągu pieszo-rowerowego na odcinku drogi powiatowej Nr 

4915E. 

- prośbę Wójta Gminy Zapolic w imieniu mieszkańców oraz Radnych Gminy Zapolice 

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu na rok 2025 na budowę 

chodnika wraz z przeprofilowaniem jezdni w miejscowości Holendry, dokumentację 

projektową jednej z dróg powiatowych tj. 1907E Kalinowa – Podule lub 4916E Zapolice 

(Jesionka) – Ptaszkowice. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zaproponował wprowadzenie zmiany w piśmie 

do Wójta Gminy Zapolice oraz zapytał czy są uwagi do przedstawionych pism. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 
 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął propozycję odpowiedzi na przedstawione pisma 

wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

4. Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski przedstawił pismo Przewodniczącej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego  dot. petycji mieszkańców Sołectwa Pratków i Sołectwa 

Kromolin Stary stanowiącej prośbę o „ujęcie w przyszłorocznym budżecie powiatu 

zduńskowolskiego wykonania dokumentacji dotyczącej modernizacji – przebudowy 

drogi powiatowej na odcinku Pratków- 3200m, Kromolin Stary – 800m”, którą Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji uznała za zasadną. 

Komisja przedłożyła projekt Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego celem zajęcia 

stanowiska w sprawie możliwości finansowych realizacji wniosku mieszkańców 

Sołectwa Pratków i Sołectwa Kromolin Stary w VII kadencji Rady Powiatu. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Z uwagi na znaczną skalę finansową środków niezbędnych na opracowanie 

dokumentacji projektowej, zgodnie z szacunkami Wydziału Inwestycji limit na ten cel 

nie został uwzględniony zarówno w materiale źródłowym Wydziału merytorycznego 

służącym zdiagnozowaniu potrzeb inwestycyjnych na rok przyszły, jak i w złożeniu 

projektu budżetu na rok 2025 przedstawionym Zarządowi Powiatu - ze względu na 

znaczne obciążenie budżetu roku przyszłego i roku 2026 inwestycjami już 

zakontraktowanymi tj. będącymi w realizacji, jak również znacznym limitem środków 

(2025r. – 2 550 000zł, 2026r. - 3 526 582zł”) wynikającym ze złożonych wniosków 

o dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Przestrzeń do ujęcia przedmiotowych 

wydatków możliwa jest najwcześniej w roku 2027 lub w latach wcześniejszych 

w przypadku uwolnienia limitu wydatków po negatywnym rozstrzygnięciu wniosków już 

złożonych.  

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 



 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu poinformował, że przychyla się do wniosku, ale wykonanie 

dokumentacji i realizacja zadania będą uzależnione od możliwości finansowych 

powiatu zduńskowolskiego. Aktualnie, zgodnie z obowiązującym wykazem 

przedsięwzięć WPF, najbliższe 2 lata budżetowe (2025-2026) są obciążone limitami 

wydatków na dużą skalę finansową z tytułu realizowanych i będących przedmiotem 

nierozstrzygniętych wniosków o dofinansowanie inwestycji. W sytuacji  pojawienia się 

możliwości finansowych, Zarząd przedstawi Radzie Powiatu stosowną rekomendację 

dotyczącą umieszczenia w projekcie budżetu powiatu. 

 

5. Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski przedstawił pismo Przewodniczącej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego dot. prośby o „Ujęcie w budżecie powiatu na 2025 rok 

projektu na budowę ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej na odcinku od 

Wielkiej Wsi do Suchoczas”, którą Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała za 

zasadną. 

Komisja przedłożyła projekt Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego celem zajęcia 

stanowiska w sprawie możliwości finansowych realizacji wniosku mieszkańców 

Sołectwa Szadkowice w VII kadencji Rady Powiatu. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Limit wydatków na opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego w kwocie 

100 000, 00 zł, zgodnie ze wskazaniem Wydziału Inwestycji, został uwzględniony 

w złożeniu projektu budżetu na rok 2025 i przedłożony do dalszej analizy i decyzji 

Zarządu Powiatu co do możliwości ujęcia środków na ten cel w ostatecznym kształcie 

projektu budżetu na rok 2025.”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu poinformował, iż w złożeniu projektu budżetu na rok 2025 została 

uwzględniona kwota w wysokości 100.000,00  zł na opracowanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego, natomiast wykonanie dokumentacji projektowej 



 
 

przebudowy drogi w trybie Zezwolenia na Realizację Inwestycji Drogowej (ZRID) lub 

rozbudowy w trybie Zaprojektuj i Wybuduj zostanie zrealizowane po uzyskaniu 

dofinansowania z estrony instytucji dotującej. 

 

Punkt 13 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Członek Zarządu Pani Katarzyna Balzam zgłosiła wniosek o ujęcie w planie budżetu 

Powiatowego Zarządu Dróg na rok 2025 po 5 ławek i koszy na śmieci wzdłuż ul. 

Jodłowej i Świerkowej w Zduńskiej Woli. Mieszkańcy Osiedla Nowe Miasto wyrazili 

taką potrzebę. 

 

Punkt 14 

Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Wojciech Rychlik – Przewodniczący Zarządu 

Tomasz Ziółkowski - Wicestarosta 

Katarzyna Balzam – Nieetatowy Członek Zarządu 

Ewa Mielczarek - Sójka – Nieetatowy Członek Zarządu 

Joanna Pawłowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak 


